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Schriftelijke vragen inzake uitbreiding buslijn 6 

Amby naar Meerssen 

 2 mei 2025 

Verzonden: 06-05-2025 

 --  

BEHANDELD DOOR  TELEFOONNUMMER  ONZE REFERENTIE  
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Geachte heer Brüll,  
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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Bent u bekend met de beschreven behoefte? 
 
Antwoord 1: 
Ja, wij zijn bekend met deze behoefte, hoewel deze naar verwachting beperkt is. Vanuit inwoners 
hebben wij de afgelopen jaren geen signalen hierover ontvangen. 
 
 
Vraag 2: 
Hoe kijkt u zelf naar deze behoefte vraag? 
 
Antwoord 2: 
Het vaststellen en bepalen van het openbaar vervoer is een aangelegenheid van de provincie. Als 
gemeente signaleren wij vooral behoefte en leggen dit voor aan Arriva, om dit binnen hun 
ontwikkelrol als concessiehouder te bekijken. Over de genoemde specifieke behoefte geeft Arriva 
aan dat er in het verleden gekeken is naar mogelijkheden om Amby met station Meerssen of station 
Maastricht Noord te verbinden in de toekomst. Arriva geeft hierover aan dat het hier om een beperkte 
vervoersvraag gaat, maar ziet dit wel als een mogelijk interessant sluitstuk van het totale netwerk. Zo 
kunnen er mogelijk meer reisopties richting Valkenburg/Parkstad van/naar de oostzijde (voornamelijk 
Amby) van Maastricht geboden worden via de treinstations Meerssen of Maastricht Noord. 
Doortrekken van buslijn 6 richting Parkstad biedt volgens Arriva geen meerwaarde aangezien 
reizigers met één overstap in Meerssen of Maastricht Noord (via de trein) sneller kunnen reizen 
richting Parkstad. 
 
 
Vraag 3: 
Bent u bereid deze behoefte te bespreken met de provincie en Arriva? 
 
Antwoord 3: 
Ja, dit voorstel wordt besproken in de reguliere ontwikkeltafel waaraan onze gemeente, provincie en 
Arriva deelnemen. In deze beantwoording is reeds een eerste reactie van Arriva verwerkt. 
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Vraag 4: 
Hoe kijkt u naar de voorgestelde doortrek en retourroutes? 
 
Antwoord 4: 
Dit is aan de provincie en Arriva om een oordeel over te vormen. Zij geven aan dat een 
routeverlenging momenteel niet mogelijk is vanwege de huidige beschikbare infrastructuur.  
 
 
Vraag 5: 
Indien het doortrekken van stadslijn 6 positief wordt ontvangen, hoe snel is dit dan te realiseren? 
 
Antwoord 5: 
Arriva heeft in haar Visie op Maastricht (die zij gepresenteerd hebben in de domeinvergadering 
fysiek van 3 februari jl.) reeds aangegeven dat het wil nadenken over het versnellen en verbeteren 
van de huidige lijnvoering van- en naar Amby. Binnen deze gedachten wil Arriva ook kijken of het in 
de toekomst een optie wordt om toch een verlenging mogelijk te maken naar Meerssen of Maastricht 
Noord. Zoals echter geconstateerd vraagt dit om aanpassingen van de infrastructuur. Een goede 
betrouwbare route is namelijk een harde voorwaarde voor het slagen van deze optie. Het 
onderzoeken van de mogelijkheden voor aanpassingen aan de infrastructuur en deze realiseren 
vergen de nodige tijd en daarom is de verwachting dat (indien daadwerkelijk gewenst en mogelijk) dit 
een opgave wordt voor de langere termijn. 
 
 
Hoogachtend, 
Namens het college van burgemeester en wethouders van Maastricht, 
 
 
 
 
John Aarts 
Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Vastgoed, Duurzaamheid en Hospitality 
 


